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Pan Ludwik Rakowski – Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego 

Szanowni Państwo otwieram obrady XL sesji Sejmiku Województwa Mazowieckiego. 

Witam wszystkich obecnych na sesji. Na podstawie podpisów złożonych na liście 

obecności stwierdzam, że w posiedzeniu uczestniczy odpowiednia liczba radnych, 

aby obrady sejmiku uznać za prawomocne. Na podstawie § 2 ust. 2 Regulaminu 

Obrad Sejmiku Województwa Mazowieckiego na sekretarza obrad powołuję pana 

Stefana Kotlewskiego z Klubu Platformy Obywatelskiej. Protokół z poprzedniego 

posiedzenia sejmiku, zgodnie z § 2 ust. 7 Regulaminu Obrad Sejmiku Województwa 

Mazowieckiego, został wyłożony do wglądu pań i panów radnych. Do protokołu nie 

zgłoszono uwag. Na podstawie § 2 ust. 9 protokół został podpisany.  

Przechodzimy do punktu 2 – przyjęcie porządku obrad. Czy ktoś z państwa radnych 

ma propozycję zmian porządku obrad? Jeżeli nie proszę państwa, ja chciałbym 

zaproponować państwu wprowadzenie jako punktu 10 projektu uchwały w sprawie 

nadania Odznaki Honorowej „Zasłużony dla Mazowsza” Warszawskiej Kolei 

Dojazdowej Sp. z o.o. druk nr 733. Czy ktoś z państwa radnych chciałby zabrać w tej 

sprawie głos? Jeżeli nie przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za 

zmianą porządku obrad polegającą na wprowadzeniu punktu 10 projekt uchwały w 

sprawie nadania Odznaki Honorowej „Zasłużony dla Mazowsza” Warszawskiej Kolei 

Dojazdowej Sp. z o.o. druk nr 733. Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? 

Dziękuję. Za wprowadzeniem zmiany głosowało 29 radnych, nikt nie był przeciw, 1 

radny wstrzymał się od głosu. Stwierdzam, że sejmik przyjął zmianę w porządku 

obrad.  

Przechodzimy do punktu 3. O zabranie głosu proszę pana radnego Adama 

Orlińskiego. 

 

Pan Mirosław Adam Orliński 

Szanowny Panie Przewodniczący, Koleżanki i Koledzy Radni, Szanowni Państwo  

sprawozdanie Komisji Budżetu i Finansów o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Mazowieckiego na lata 

2018-2039. Przewodniczący Sejmiku, na podstawie § 11 ust. 1 Regulaminu Obrad 

Sejmiku Województwa Mazowieckiego, skierował powyższy projekt uchwały do 

Komisji Budżetu i Finansów, celem przeprowadzenia pierwszego czytania i 

opracowania sprawozdania. Komisja po rozpatrzeniu tego projektu uchwały, wraz z 

autopoprawką nr 1 Zarządu Województwa Mazowieckiego, na posiedzeniu w dniu 19 
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lutego 2018 roku, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Mazowieckiego na lata 

2018-2039 z druku nr 727 wraz z autopoprawką nr 1 Zarządu Województwa 

Mazowieckiego. 

 

Pan Ludwik Rakowski – Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego 

Dziękuję panu radnemu i poproszę jeszcze pana Skarbnika Marka Miesztalskiego o 

omówienie kolejnej autopoprawki. 

 

Pan Marek Miesztalski – Skarbnik Województwa Mazowieckiego 

Panie Przewodniczący, Wysoki Sejmiku w imieniu zarządu województwa chciałbym 

przedstawić autopoprawkę nr 2 do nowelizacji budżetu. Jest to bardzo krótka 

nowelizacja, najpierw WPF, choć omówię odwrotnie. Najpierw budżet, bo to jest 

dosłownie jedna zmiana, ale wiąże się również z WPF, bo w dwóch latach musimy 

zmienić poszczególne kwoty. Ta zmiana polega tylko na tym, że w naszym 

Mazowieckim Instrumencie Wsparcia Dróg Lokalnych o istotnym znaczeniu dla 

rozwoju społeczno - gospodarczego dla regionu na rok 2018  z uwagi na 

harmonogramy prac jakie beneficjenci, czyli powiaty, przysłały okazało się, że 

brakuje w roku 2018 - 276 544 zł, które to pieniądze z kolei zbywają w roku 2019, no 

bo wcześniej będą wydatkowane. W związku z tym ta poprawka polega na tym, że 

zwiększamy w Rozdziale 60014 Drogi Publiczne i Powiatowe  te 276 544 budżet roku 

2015 i pieniądze te pochodzą z różnych rozliczeń z Działu 758. Tam jest taka pozycja 

plan wydatków majątkowych na rozliczenia z lat ubiegłych i o tę kwotę zmniejszamy 

tamtą z kolei pozycję. Takie zmiany budżetu wywołują oczywiście zmiany w WPF, 

polegające na tym, że oczywiście uaktualniamy rok 2018 o zwiększenie tego zdania 

Drogi Powiatowe o te 276 544 zł, zgodnie z tym, co mówiłem przed chwilą. Natomiast 

w roku 2019 zadanie to zmniejszamy o te 276 544 zł i pieniądze te przesuwamy na 

wydatki jednoroczne naszego budżetu. No i na tym polega zmiana w WPF, dziękuję 

bardzo. 

 

Pan Ludwik Rakowski – Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego 

Dziękuję bardzo, czy ktoś z państwa radnych ma pytanie do sprawozdawcy lub też 

pana Skarbnika? Jeżeli nie, przystępujemy do głosowania projektu uchwały. Kto z 

państwa radnych jest za przyjęciem projektu uchwały z druku nr 727 wraz z 
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autopoprawkami? Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? Dziękuję. Za 

przyjęciem projektu uchwały głosowało 31 radnych,  nikt nie był przeciw, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. Stwierdzam, że Sejmik Województwa Mazowieckiego podjął 

uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Mazowieckiego na lata 2018-2039 druk nr 727 wraz z 

autopoprawkami. 

Przechodzimy do punktu nr 4. O zabranie głosu ponownie proszę pana radnego 

Adama Orlińskiego. 

 

Pan Mirosław Adam Orliński 

Szanowny Panie Przewodniczący, Koleżanki i Koledzy Radni, Szanowni Państwo  

sprawozdanie Komisji Budżetu i Finansów o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie uchwały budżetowej Województwa Mazowieckiego na 2018 rok. 

Przewodniczący Sejmiku, na podstawie § 11 ust. 1 Regulaminu Obrad Sejmiku 

Województwa Mazowieckiego, skierował powyższy projekt uchwały do Komisji 

Budżetu i Finansów, celem przeprowadzenia pierwszego czytania i opracowania 

sprawozdania. Komisja po rozpatrzeniu tego projektu uchwały, wraz z autopoprawką 

nr 1 Zarządu Województwa Mazowieckiego, na posiedzeniu w dniu 19 lutego 2018 

roku, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwały budżetowej Województwa Mazowieckiego na 2018 rok z druku nr 728 wraz 

z autopoprawką nr 1 Zarządu Województwa Mazowieckiego i tutaj także ta 

autopoprawka nr 2, którą pan Skarbnik omówił w tamtym punkcie, więc wraz z tymi 

dwoma autopoprawkami.  

 

Pan Ludwik Rakowski – Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego 

Dziękuję bardzo, czy ktoś z państwa radnych ma pytanie do sprawozdawcy lub też 

pana Skarbnika, który omówił autopoprawkę nr 2 w punkcie poprzednim? Jeżeli nie, 

przystępujemy do głosowania projektu uchwały. Kto z państwa radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały z druku nr 728 wraz z autopoprawkami? Kto jest 

przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? Dziękuję. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało 31 radnych,  nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Stwierdzam, że Sejmik Województwa Mazowieckiego podjął uchwałę zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwały budżetowej Województwa Mazowieckiego na 2018 rok 

druk nr 728 wraz z autopoprawkami. 
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Przechodzimy do punktu 5. Proszę państwa w dniu 21 listopada 2017 r. Sejmik 

Województwa Mazowieckiego przyjął uchwałę nr 201/17 zmieniającą uchwałę nr 

145/09 w sprawie Statutu Województwa Mazowieckiego. Zgodnie z ustawą o 

ogłaszaniu aktów normatywnych i niektórych innych aktów prawnych organ wydający 

dany akt normatywny, w tym akt prawa miejscowego, powinien ogłaszać tekst 

jednolity nie rzadziej niż raz na 12 miesięcy, jeżeli akt ten był nowelizowany. W 

związku z powyższym zachodzi konieczność podjęcia uchwały w sprawie ogłoszenia 

tekstu jednolitego uchwały w sprawie Statutu Województwa Mazowieckiego. Czy ktoś 

z państwa radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? Jeżeli nie 

wnioskuję o przejście do drugiego czytania. Jeśli nie usłyszę sprzeciwu uznam, iż 

sejmik wyraził zgodę na przejście do drugiego czytania. Przystępujemy zatem do 

głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem projektu uchwały z druku nr 

710? Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? Dziękuję. Za przyjęciem projektu 

uchwały głosowało 33 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Stwierdzam, że Sejmik Województwa Mazowieckiego podjął uchwałę w sprawie 

ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie Statutu Województwa 

Mazowieckiego druk nr 710. 

Przechodzimy do punktu 6. O zabranie głosu proszę pana Skarbnika Marka 

Miesztalskiego. 

 

Pan Marek Miesztalski – Skarbnik Województwa Mazowieckiego 

Panie Przewodniczący, Wysoki Sejmiku w imieniu zarządu województwa 

przedkładam projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzielonych 

rachunków dochodów samorządowych jednostek budżetowych prowadzących 

działalność oświatową Województwa Mazowieckiego. Dyrektor Zespołu Placówek w 

Dziarnie zwrócił się do zarządu województwa i do sejmiku z prośbą o rozszerzenie 

katalogu przeznaczenia dochodów jakie w ramach tych wydzielonych rachunków są 

zbierane. A zatem rozszerzylibyśmy katalog wydatków na jakie te dochody zbierane 

można przeznaczyć o następujące zakresy: zakup usług związanych z eksploatacją 

bieżącą pomieszczeń i budynku, zakup usług związanych z zaadoptowaniem, 

modernizacja i pielęgnacją  terenu przyszkolnego, zakup usług związanych z oprawą 

muzyczną i obsługą techniczną imprez, zakup artykułów spożywczych na zajęcia 

pozalekcyjne wychowanków,  zakup paliwa do samochodów służbowych, koszty 

komornicze, usługi gastronomiczne. Czyli o te 7 pozycji rozszerzylibyśmy katalog, 
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jaki ta placówka może przeznaczać na wydatki zbierane dochody w ramach tego 

wydzielonego rachunku. Uprzejmie proszę o przeprowadzenie dwóch czytań na 

dzisiejszym posiedzeniu. Dziękuję bardzo. 

 

Pan Ludwik Rakowski – Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego 

Dziękuję, czy ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu 

uchwały? Został zgłoszony wniosek o przejście do drugiego czytania. Jeśli nie 

usłyszę sprzeciwu uznam, iż sejmik wyraził zgodę na przejście do drugiego czytania. 

Przystępujemy zatem do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem 

projektu uchwały z druku nr 729? Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? 

Dziękuję. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 32 radnych, nikt nie był przeciw, 

nikt nie wstrzymał się od głosu. Stwierdzam, że Sejmik Województwa Mazowieckiego 

podjął uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie wydzielonych rachunków dochodów 

samorządowych jednostek budżetowych prowadzących działalność oświatową 

Województwa Mazowieckiego druk nr 729. 

Przechodzimy do punktu 7 O zabranie głosu proszę pana Marszałka Wiesława 

Raboszuka. 

 

Pan Wiesław Raboszuk – Wicemarszałek 

Panie Przewodniczący, Wysoki Sejmiku przedkładam projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą „Mazowieckie Biuro 

Geodezji i Urządzeń Rolnych”. Zmiana statutu Mazowieckiego Biura Geodezji i 

Urządzeń Rolnych,  zwanego dalej „Biurem”, związana jest z wejściem w życie 

ustawy z dnia 23 lipca 2017 r. – Prawo wodne, która zastępuje dotychczasową 

ustawę z dnia 18 lipca 2001r. – Prawo wodne, na mocy której Biuro realizowało 

zadania Samorządu Województwa Mazowieckiego z zakresu gospodarowania 

wodami. Zadania gospodarowania wodami przejęte zostały przez Państwowe 

Gospodarstwo Wodne Wody Polskie. I to w zasadzie tyle. W związku po prostu ze 

zmianami ustawowymi proponuje się zmianę tej uchwały. Proszę o przejście do 

drugiego czytania. 

 

Pan Ludwik Rakowski – Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego 

Dziękuję, czy ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu 

uchwały? Został zgłoszony wniosek o przejście do drugiego czytania. Jeśli nie 
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usłyszę sprzeciwu uznam, iż sejmik wyraził zgodę na przejście do drugiego czytania. 

Przystępujemy zatem do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem 

projektu uchwały z druku nr 730? Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? 

Dziękuję. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 27 radnych, nikt nie był przeciw, 

1 radny  wstrzymał się od głosu. Stwierdzam, że Sejmik Województwa 

Mazowieckiego podjął uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia jednostki 

budżetowej pod nazwą „Mazowieckie Biuro Geodezji i Urządzeń Rolnych” druk nr 

730. 

Przechodzimy do punktu 8. O zabranie głosu ponownie proszę pana Marszałka 

Wiesława Raboszuka. 

 

Pan Wiesław Raboszuk – Wicemarszałek 

Panie Przewodniczący, Wysoki Sejmiku przedkładam projekt uchwały uchylającej 

uchwałę w sprawie współfinansowania przez Województwo Mazowieckie, Gminę 

Miasto Płock i Stowarzyszenie Synagoga Płocka w Płocku „Muzeum Żydów 

Mazowieckich” – funkcjonującego w formie oddziału Muzeum Mazowieckiego w 

Płocku w latach 2018-2020. Mając na uwadze ideę utworzenia w odrestaurowanej 

Małej Synagodze w Płocku „Muzeum Żydów Mazowieckich”, jako nowoczesnego 

ośrodka służącego edukacji, kulturze i upamiętnieniu obecności Narodu Żydowskiego 

na Ziemiach Polskich, która jest cennym – ponadregionalnym i wieloletnim 

przedsięwzięciem wykraczającym daleko poza granice Województwa oraz niezwykle 

istotnym dla kultury i dziedzictwa Mazowsza w dniu 18 lutego 2013 r. Sejmik 

Województwa Mazowieckiego wyraził zgodę na zawarcie umowy dotyczącej 

utworzenia Muzeum Żydów Mazowieckich” – funkcjonującego w formie oddziału 

Muzeum Mazowieckiego w Płocku oraz jego współfinansowania przez Województwo 

Mazowieckie, Gminę Miasto Płock i Stowarzyszenie Synagoga Płocka w Płocku. W 

dniu 7 marca 2013 r. pomiędzy Województwem Mazowieckim, Gminą Miasto Płock i 

Stowarzyszeniem Synagoga Płocka w Płocku, przy udziale Muzeum Mazowieckiego 

w Płocku podpisana została umowa, której termin obowiązywania upłynął z dniem 31 

grudnia 2017 r. Biorąc pod uwagę, że trwałość projektu pn.: „Adaptacja byłej Bożnicy 

przy ul. Kwiatka 7 w Płocku na Muzeum Żydów Mazowieckich”, zakończy się w 2020 

roku. Strony postanowiły kontynuować współpracę w zakresie współfinansowania 

placówki do końca 2020 roku. W związku z tym konieczne jest podpisanie umowy. Ze 

względu na fakt, niepodpisania przez władze Miasta Płocka, z uwagi na 
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niezgłoszenie ww. zadania do  Wieloletniej Prognozy Finansowej proponowanego 

uchwałą SWM 262/17 z dnia 19 grudnia 2017 r. Aneksu nr 1 proponuje się 

podpisanie nowej umowy na lata 2018-2020. To z kolei wymaga podjęcia nowej 

uchwały w tej sprawie mówiącej nie o aneksie nr 1 do proponowanej umowy, która 

już nie obowiązuje, a o nowej umowie. W zasadzie uzasadnienie obejmuje tak 

naprawdę i 8 i 9 punkt. Proszę o przejście do drugiego czytania.  

 

Pan Ludwik Rakowski – Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego 

Dziękuję, czy ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu 

uchwały? Został zgłoszony wniosek o przejście do drugiego czytania. Jeśli nie 

usłyszę sprzeciwu uznam, iż sejmik wyraził zgodę na przejście do drugiego czytania. 

Proszę państwa zanim przystąpimy do głosowania proponowałbym tutaj poprawienie 

jak mniemam „literówki” mianowicie w 6 linijce podstawy prawnej, w tej uchwale, po 

roku 2013 powinny być jeszcze dodane „w sprawie”, ponieważ tamta uchwała była „w 

sprawie nowego brzmienia statutu samorządowej instytucji kultury itd.” Czy pan 

marszałek jako „literówkę” jest w stanie tę poprawkę zaakceptować? Dziękuję 

bardzo. Przystępujemy zatem do głosowania. Kto z państwa radnych jest za 

przyjęciem projektu uchwały z druku nr 731? Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od 

głosu? Dziękuję. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 33 radnych, nikt nie był 

przeciw, 1 radny  wstrzymał się od głosu. Stwierdzam, że Sejmik Województwa 

Mazowieckiego podjął uchwałę uchylającą uchwałę w sprawie współfinansowania 

przez Województwo Mazowieckie, Gminę Miasto Płock i Stowarzyszenie Synagoga 

Płocka w Płocku „Muzeum Żydów Mazowieckich” – funkcjonującego w formie 

oddziału Muzeum Mazowieckiego w Płocku w latach 2018-2020 druk nr 731. 

Przechodzimy do punktu 9. O zabranie głosu ponownie proszę pana Marszałka 

Wiesława Raboszuka. 

 

Pan Wiesław Raboszuk – Wicemarszałek 

Panie Przewodniczący, Wysoki Sejmiku przedkładam projekt uchwały uchylającej 

uchwałę w sprawie współfinansowania przez Województwo Mazowieckie, Gminę 

Miasto Płock i Stowarzyszenie Synagoga Płocka w Płocku „Muzeum Żydów 

Mazowieckich” – funkcjonującego w formie oddziału Muzeum Mazowieckiego w 

Płocku w latach 2018-2020. W uchwale wyraża się zgodę na dalsze 

współfinansowanie „Muzeum Żydów Mazowieckich” funkcjonującego w formie 
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oddziału Muzeum Mazowieckiego w Płocku przez Województwo Mazowieckie, 

Gminę Miasto Płock i Stowarzyszenie Synagoga Płocka w Płocku w latach 2018-

2020 oraz wyraża się zgodę na podpisanie umowy, o której mówiłem w uzasadnieniu 

punktu 8. Bardzo proszę o przejście do drugiego czytania. 

 

 

Pan Ludwik Rakowski – Przewodniczący Sejmiku Województwa Mazowieckiego 

Dziękuję, czy ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu 

uchwały? Został zgłoszony wniosek o przejście do drugiego czytania. Jeśli nie 

usłyszę sprzeciwu uznam, iż sejmik wyraził zgodę na przejście do drugiego czytania.  

Proszę państwa zanim przystąpimy do głosowania podobnie jak w punkcie 

poprzednim, tym razem w 5 linijce podstawy prawnej,  również brakuje słów „w 

sprawie” . Rozumiem, że te „literówkę” także możemy tutaj panie marszałku poprawić 

tak? Dziękuję bardzo. Przystępujemy zatem do głosowania. Kto z państwa radnych 

jest za przyjęciem projektu uchwały z druku nr 732? Kto jest przeciw? Kto wstrzymał 

się od głosu? Dziękuję. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 31 radnych, nikt 

nie był przeciw, 1 radny  wstrzymał się od głosu. Stwierdzam, że Sejmik 

Województwa Mazowieckiego podjął uchwałę w sprawie współfinansowania przez 

Województwo Mazowieckie, Gminę Miasto Płock i Stowarzyszenie Synagoga Płocka 

w Płocku „Muzeum Żydów Mazowieckich” – funkcjonującego w formie oddziału 

Muzeum Mazowieckiego w Płocku w latach 2018-2020 druk nr 732. 

Przechodzimy do punktu 10. Projekt uchwały w sprawie nadania Odznaki Honorowej 

„Zasłużony dla Mazowsza” Warszawskiej Kolei Dojazdowej Sp. z o.o. druk nr 733. 

Zgodnie z § 3 uchwały Nr 141/06 w sprawie ustanowienia Odznaki Honorowej 

„Zasłużony dla Mazowsza” z dnia 10 lipca 2006 roku Sejmik na wniosek Komisji 

Odznaki Honorowej „Zasłużony dla Mazowsza”, w drodze uchwały nadaje Odznakę.  

Komisja Odznaki Honorowej „Zasłużony dla Mazowsza” przedstawia Sejmikowi 

projekt uchwały, w którym wnosi o nadanie odznaki Warszawskiej Kolei Dojazdowej 

Sp. z o.o.  

Czy ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały? 

Wnioskuję o przejście do drugiego czytania. Jeśli nie usłyszę sprzeciwu uznam, iż 

Sejmik wyraził zgodę na przejście do drugiego czytania. Przystępujemy do 

głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem projektu uchwały z druku nr 

733? Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? Dziękuję. Za przyjęciem projektu 
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uchwały głosowało 35 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Stwierdzam, że Sejmik Województwa Mazowieckiego podjął uchwałę w sprawie 

nadania Odznaki Honorowej „Zasłużony dla Mazowsza” Warszawskiej Kolei 

Dojazdowej Sp. z o.o. druk nr 733. 

Przechodzimy do punktu 11. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu  zawodowego w szkołach i 

placówkach prowadzonych przez Samorząd Województwa Mazowieckiego za 2017 r. 

Sprawozdanie otrzymali państwo wraz z materiałami na dzisiejszą sesję. Czy mają 

państwo pytania dotyczące przesłanego sprawozdania? Jeśli nie uznam, iż sejmik 

zapoznał się z otrzymanym sprawozdaniem. Stwierdzam, że sejmik zapoznał się ze 

sprawozdaniem z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu  zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez 

Samorząd Województwa Mazowieckiego za 2017 r. 

Przechodzimy do punktu 12. Okresowa ocena Planu zagospodarowania 

przestrzennego województwa mazowieckiego. Sprawozdanie otrzymali państwo wraz 

z materiałami na dzisiejszą sesję. Czy mają państwo pytania dotyczące przesłanego 

sprawozdania? Jeśli nie uznam, iż sejmik zapoznał się z otrzymanym 

sprawozdaniem. Stwierdzam, że sejmik zapoznał się z okresową oceną Planu 

zagospodarowania przestrzennego województwa mazowieckiego.  

Przechodzimy do punktu 13. Interpelacje i zapytania. W okresie między sesjami 

wpłynęły interpelacje radnych: Wioletty Paprockiej-Ślusarskiej, Krzysztofa 

Żochowskiego, Agnieszki Górskiej, Mariana Piłki, Krzysztofa Kawęckiego, Piotra 

Strzembosza i Krzysztofa Strzałkowskiego oraz odpowiedzi na interpelacje radnych: 

Wioletty Paprockiej-Ślusarskiej, Mariana Piłki i Krzysztofa Kawęckiego. Na dzisiejszej 

sesji nie rozpatrujemy interpelacji i zapytań. 

Przechodzimy do punktu 14. Oświadczenia radnych. Czy ktoś z państwa radnych 

chciałby zabrać głos w tym punkcie porządku obrad? Jeżeli nie informuję państwa, 

że następna sesja odbędzie 28 marca 2018 r. czyli dzień po planowanej sesji. Tym 

razem będzie to środa w związku z brakiem sali na 27 marca. 

Zamykam XL sesję Sejmiku Województwa Mazowieckiego. Dziękuję bardzo. 

 
Przewodniczący Sejmiku 
Województwa Mazowieckiego 
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http://portal/departament/ks/bss/Shared%20Documents/sesja%20na%20Mmarkuszewska/V%20kadencja/2018/27%20lutego/projekty/sprawozdanie%20wynagrodzenia%20nauczycieli
http://portal/departament/ks/bss/Shared%20Documents/sesja%20na%20Mmarkuszewska/V%20kadencja/2018/27%20lutego/projekty/sprawozdanie%20wynagrodzenia%20nauczycieli
http://portal/departament/ks/bss/Shared%20Documents/sesja%20na%20Mmarkuszewska/V%20kadencja/2018/27%20lutego/projekty/sprawozdanie%20wynagrodzenia%20nauczycieli
http://portal/departament/ks/bss/Shared%20Documents/sesja%20na%20Mmarkuszewska/V%20kadencja/2018/27%20lutego/projekty/sprawozdanie%20wynagrodzenia%20nauczycieli
http://portal/departament/ks/bss/Shared%20Documents/sesja%20na%20Mmarkuszewska/V%20kadencja/2018/27%20lutego/projekty/sprawozdanie%20wynagrodzenia%20nauczycieli
http://portal/departament/ks/bss/Shared%20Documents/sesja%20na%20Mmarkuszewska/V%20kadencja/2018/27%20lutego/projekty/ocena%20planu%20zagosp
http://portal/departament/ks/bss/Shared%20Documents/sesja%20na%20Mmarkuszewska/V%20kadencja/2018/27%20lutego/projekty/ocena%20planu%20zagosp
http://portal/departament/ks/bss/Shared%20Documents/sesja%20na%20Mmarkuszewska/V%20kadencja/2018/27%20lutego/projekty/ocena%20planu%20zagosp
http://portal/departament/ks/bss/Shared%20Documents/sesja%20na%20Mmarkuszewska/V%20kadencja/2018/27%20lutego/projekty/ocena%20planu%20zagosp
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